
FS-13-027-11 NTNU – Behandling av endringsønsker opptak 
 

RT1202589 
 

2013-04-24 09:08:54 Sven.Sivertsen@ntnu.no - Sven Sivertsen - Ticket created [Reply] [Comment][Forward] 

CC: Ida Birgitte Ranes <ida.ranes@ntnu.no> 

Subject: Endringer FS - Endringsønsker innmeldt via oppsummering av opptak 

Date: Wed, 24 Apr 2013 07:08:49 +0000 

To: "fs-support@usit.uio.no" <fs-support@usit.uio.no> 

From: Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 

 

Fra vårt opptakskontor har vi fått spørsmål om hvordan endringsønsker innmeldt i forbindelse med 
oppsummering av opptak blir behandlet. Jeg ba opptaksleder gå gjennom endringsdokumentet til 
FS 7.3 for å se om det kom med der. Viser til svar under i den forbindelse. 
 
Hvordan behandles endringsønsker som kommer inn via denne kanalen? 
 
Viser til https://rt.uio.no/Ticket/Display.html?id=1088218 [Open URL] 
 
Mvh 
Sven Erik Sivertsen 
NTNU 
 

2013-04-24 10:47:56 foss - Anne Kathrine F Haugen - Correspondence added [Reply] [Comment][Forward] 

RT-Send-CC: fs-sekretariat@usoi.uio.no 

 

Hei! 
 
Vi har samlet alle innspill som kom i forbindelse med oppsummeringen av opptak og rettet feilene. 
Ønskene skal prioriteres av SøknadsWeb/opptaksgruppen. Siden det ikke er satt av ressurser til 
videreutvikling av opptaksmodulen for 2013 har det ikke vært møte i gruppen i år. Vi vil til høsten 
vurdere om det er ressurser til å gjøre noen endringer og vil da kalle inn til møte i gruppen for å 
prioritere innspillene.  
 
Vennlig hilsen 
Kathy 
 

2013-04-24 12:22:37 Sven.Sivertsen@ntnu.no - Sven Sivertsen - Correspondence added [Reply] [Comment][Forward] 

CC: Ida Birgitte Ranes <ida.ranes@ntnu.no> 

Subject: 
RE: [rt.uio.no #1202589] Endringer FS - Endringsønsker innmeldt via oppsummering av 

opptak 

Date: Wed, 24 Apr 2013 10:22:35 +0000 

To: "fs-support@usit.uio.no" <fs-support@usit.uio.no> 

From: Sven Erik Sivertsen <sven.sivertsen@ntnu.no> 

 

Det spørs om innkomne ønsker også på dette området bør inn til planleggingsgruppe på lik linje 
med andre saker når det ikke holdes ekspertgruppemøter. Burde ikke rene endringsønsker og 
ønsker om ny funksjonalitet meldes inn på skjema slik som andre saker? Kanskje vi bør diskutere 
saken på neste møte i planleggingsgruppen. 
 
mvh 
Sven Erik 
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